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Visit to Spring Pool Tourism Factory -The Environmental 

Protection Exchange Event between Taiwan and New 

Southbound Countries 

臺灣與新南向環保交流活動：春池玻璃綠能觀光工廠參訪 

I. Facility Information 參訪設施介紹 

 
 

Spring Pool Glass is a recycling company specializes in recycling and processing 

of glass products. Collecting over one hundred thousand tons of glass annually, 

accounting for 70% of Taiwan’s recycled glass products, it is the largest glass recycler 

in the country. By remanufacturing glasses into new products or green building materials, 

Spring Pool Glass has achieved circular economy, promoted green industry, and fulfilled 

the concept of corporate social responsibility altogether. Established in 2011, Spring Pool 

Tourism Factory was the first tourism factory in Hsinchu City. By showcasing the 

remanufacturing process and revealing the story behind the circular management of glass 

products, we strive to raise each and every participants’ awareness of recycling and waste 

management. 

 

春池玻璃，是回收玻璃再處理之玻璃公司。目前每年回收超過 10 萬噸廢棄玻璃，

佔台灣回收玻璃量的 70％，是全台最大的廢棄玻璃回收業者。透過生產由回收
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玻璃 100％製作的玻璃產品，或是用於綠能建材，達成循環經濟並推廣綠色產業，

從而善盡企業社會責任。2011 年，春池綠能觀光工廠成為新竹第一間觀光工廠，

透過展現玻璃回收與再製造的過程，與回收玻璃背後的故事，提昇參觀者對於回

收的意識。 

 

II. Information 活動資訊 

● Supervisor 指導單位：Environmental Protection Administration, Executive Yuan 

行政院環境保護署 

● Host 主辦單位：Institute of Environment and Resources  財團法人環境資源研究

發展基金會 

● Time時間：Thursday, October 28th , 2021   2021 年 10月 28日（星期四） 

● Facilities of Visiting Events 參訪活動地點： 

Time 

時間 

Facilities 

參訪設施 

Content of Event 

活動內容 

Assembly Time/Location  

集合時間/地點 

8:20 AM-

13:30 PM 

Spring Pool Tourism 

Factory 

 (Zhubei, Hsinchu) 

春池玻璃綠能觀光

工廠 

（新竹市牛埔南路

372號） 

● Introduction 簡介 

● Recycle process of 

waste glasses 

玻璃回收再製流

程 

● Facility visiting 

現場廠區參觀 

● Assemble Time：8:00 AM 

● Location：The front gate 

of National Central 

Library's Arts and 

Audiovisual Center (No. 

156, Yanping S Rd, 

Zhongzheng District, 

Taipei City, 100) 

● 集合時間：8:00 AM 

● 地點：國家圖書館藝術暨

視聽資料中心門口（捷運

西門站 2 號出口步行約 5

分鐘） 

Click me to check on google 

map 

 

 

 

https://goo.gl/maps/ZjS1Zfp1c8XP8AEx5
https://goo.gl/maps/ZjS1Zfp1c8XP8AEx5
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● Participants 參加對象：International students from New Southbound Countries1 

who are interested in environmental protection, people who work in environmental 

protection industries.  

新南向國家2在臺環境保護等相關領域留學生、環保產業業者 

● Language活動語言：Mandarin-English consecutive interpretation will be 

supported.提供中英文逐步口譯 

● Transportation 交通方式：Tour bus between visiting facilities and assembling 

location. 全程以遊覽車於定點接送 

● Event fee活動費用：Free全程免費 

● Lunch午餐：Lunch box will be provided upon return to Taipei.將於回到台北後發

放餐盒 

● Registration Date報名日期：From now to October 20.即日起至 10月 20日。 

● Number of participants 參加人數：The number of participants is limited, please 

register soon if you can. We will close when the number reaches the limit. 額滿為

止。 

● Registration Link 報名連結：Click Here 

 

III. Event Description 活動說明 

       For the past years, Taiwan has targeted the New Southbound countries as partners 

for business, economics, trade, talented and technical cooperation. As the 

environmental awareness of the New Southbound countries rose, the demand for 

environmental protection infrastructure and technologies also greatly increased. 

       For promoting the cooperation of environmental protection between Taiwan and 

the New Southbound countries, the Taiwan Environmental Protection Agency host the 

“The Environmental Protection Exchange Event between Taiwan and New Southbound 

Countries: Environmental Protection Facilities Visiting” event, taking foreign students 

form New Southbound countries to visit Taiwan's environmental protection facilities, 

and helping the participants to conduct exchanges and discussions with Taiwan's 
 

1 The New Southbound countries include Indonesia, Philippines, Thailand, Malaysia, Singapore, Brunei, 

Vietnam, Myanmar, Cambodia, Laos, India, Pakistan, Bangladesh, Nepal, Sri Lanka, Bhutan, Australia, New 

Zealand 

2 新南向國為印尼、 菲律賓、 泰國、 馬來西亞、 新加坡、 汶萊、 越南、 緬甸、 柬埔寨、 寮國、 印度、 巴基

斯坦、 孟加拉、 尼泊爾、 斯里蘭卡、 不丹、 澳大利亞、 紐西蘭等國。 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeLY_8FNCTSb8z5mccINH4zFDW7UYgbG9MkCJEBFaJFlqaVFg/viewform
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environmental protection industry and academia for enhancing their understanding of 

environmental protection technologies and promote the awareness of environmental 

sustainability. 

近年來臺灣將新南向國家定位為未來經貿、人才交流及技術合作的對象，隨

著新南向各國對環境意識的提升，對環境基礎設施及環保技術的需求也大為增加，

為促進臺灣與新南向國家的環保交流合作，環保署舉辦「臺灣與新南向環保交流

系列活動：環保設施場所參訪」，帶領新南向國家留學生實地觀摩臺灣環保處理

設備及技術，並與臺灣環保業者及學術界進行環保交流討論，提升參與者對環保

技術及環境永續發展的體認。 

 

IV. Notification注意事項  

1. Participants must gather at the assembling location on time and cooperate with the 

arrangement of the activity. 請參與人員務必準時於集合地點集合，並確實配合

本活動之安排。 

2. In the event of a typhoon or other force majeure that causes the shutdown of the 

visiting facility, the activity will be postponed until further notice. 

如遇颱風等不可抗力因素以致參訪設施所在縣市停止上班，即延期舉行，辦

理日期將另行通知。 

3. The host reserves the right to adjust the content of the activity.  

主辦單位保有調整參訪內容之權利。 

4. During the COVID-19 epidemic period, please wear a mask if you cannot keep 

social distance and cooperate with the staffs on site to measure body temperature 

and other prevention measures. If you feel unwell during the activity, please seek 

medical attention immediately.  

防疫期間，參訪過程若無法保持社交距離請配戴口罩，並請配合執行單位、

參訪單位測量體溫等防疫措施，若有任何不適請立即就醫。 

5. In response to the COVID-19 epidemic, people with recent travel history, contact 

history, fever, or respiratory symptoms are not allowed to participate.  

因應 COVID-19疫情，如近期有旅遊史、接觸史、發燒、呼吸道症狀者，請

勿參加。 

 

 

VI. Contact information洽詢方式 

Institute of Environment and Resources 

財團法人環境資源研究發展基金會 
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Mr. Huang 黃先生 

Tel：02-2515-0369 ext. 129 

e-mail：jasonhuang@ier.org.tw 

 

Mr. Tsao 曹先生 

Tel：02-2515-0369 ext.129 

E-mail：joe_tsao@ier.org.tw 

mailto:jasonhuang@ier.org.tw

